
Miličnikov delokrog je zelo širok
Postajo miiice Vič-Rudnik so obiskali predsed-

nik občinske skupščine Malcs Klanšek, predsednik
IS Joško Vučemik), podpredsednik IS Franc
Krumbergcr in sekretar občinskega sveta ZSS
Janez Kremžar, kjer so se pogovarjali z miličniki
te postaje. Takšen sestanek je bil prvi te vrste, vsi
skupaj pa so ugotovili, da je izredno korislen in so
se odlodli, da bodo s takšno prakso nadaljevali
tudi v prihodnje. Obisk pomeiii podružbljanje
dela milicc in je prispevek k družbeni samozaščiti,
za vudilne može naše občine pa tudi izredno
koristen, saj imajo delavci milice vsakodnevni
neposredni stik s terenom in lahko (ako zapažajo
marsikaj kar večkrat prezremo. Miličniki, ki so jih
seznaniB s sedanjim gospodarskim položajcm ob-
čine, pa se zanesljivo s takšnimi razgovori še
cclovileje vključujejo v žitje in bitje občine.

Ljudje zaupajo miličniku
V razgovoru je bilo več kot očitno, da opravlja-

jo miličniki na terenu mnogo več dela in tudi
mnogo raznoternejše kot bi lahko kdo sklepal po
tistem kar je zapisano v raznih predpisih in zako-
nih o delu milice. Miličniki so seznanjeni z vrsto
reči, ki pravzaprav sploh ne sodijo v njihov delo-
krog, vendar sc jim Ijudje potožijo, ker imajo
vanje zaupanje. Ravno sklop teh informacij doka-
zuje, da si je milica kot služba in miličnik kot
posarneznik pridobil vlogo občanovega zaupnika
in prijatelja. S tem je seveda narejen bistven
korak, ki zagotavlja boljšo družbeno samozaščito,
boljše delovanje milice in predvsem večjo varnost
vseh Ijudi, pa naj bo to na področju prometa,
javnega reda in miru ali kriminala. S tem, da je
miličnik postal občanu prijatelj in zaščitnik je
presežena tudi klasična predstava o »policaju«, ki
se ga vse boji in, je Ie »preganjalec«.

Viški miličniki so v razgovoru opozorili na stva-
ri, ki jih zapažajo, ali jih nanje opozarjajo občani.
Eden takšnih problemov je mladinsko okrevališče
na Rakitni, ki je zaprto. Sedaj je vse vzdrževanje
zreducirano na nekajkratno kurjenje pozimi in
skromno urejanje okolice. Domačini pa kritizira-
jo takšno vzdrževanje in imajo tudi niz pripomb
Tia kvaliteto dela dvojice, ki je zadolžena za ohra-
njevanje okrevališča. Hkrati z okrevališčem pa
bode ljudi v oči še to, da so pred leti navozili k
domu veliko število vodovodnih cevi, ki »kopni-
jo« pa čeprav so iz kovine. S tem pa nastaja
družbena škoda, ki jo bomo končno morali porav-
nati vsi.

Horjulska trgovina, Eipprova
ulica...

V Horjulu je problem premajhna in stara trgo-
vina, kjer ljudje čakajp po dve uri in negodujejo.
Menda je v zvezi s to trgovino nek problem z
občino pravijo ljudje. »Res je problem z občino,«
je povedal Joško Vučemilo. »Ta problem je velik
ravno 90 milijonov, ki naj bi jih občina dala
Mercatorju, da bi uredil trgovino, pa tega denarja
nimamo.« Trgovina je že vrsto let v programu, pa
so nekateri mislili, da je že s tem narejeno vse,
namesto da bi začela pri tem šele delati. Trgovina
se je pred časom znašla na črni listi in ni bilo zanjo
posojil. Letos je resolucija stališča omilila, vendar
le za trgovine v novih naseljih in tako ostaja
Horjul brez nje. Mercator zida sedaj trgovino na
Rakovniku, kjer ima niz težav, potem je na vrsti
Trnovo in potem Horjul s samopostrežbo. Kdaj
bo to, je vprašanje. Krajevna skupnost pa naj bi
pndobila zemljišče, izdelali bodo tudi projekt in
počakali na ugoden trenutek. Večkrat se namreč
kaj takega ponudi, če imaš vse pripravljeno in če
nimaš le zadeve v programu.

Kaj bo z Eipprovo ulico še ni jasno, ker so
stališča v Ljubljani različna. Ohranili naj bi starin-
ski videz v celovitosti dela poslopij Igo, trnovske-
ga pristana in Alkarja, vendar bo morala biti
prenova celovita. Prebivalci, ki so zaradi požara
našli streho nad glavozačasno v Eipprovi, se bodo
izselili do začetka septembra in je neutemeljen
strah, da bi morali s težavo izpraznjne prostore
spet prazniti.

Rakova jelša je poglavje o katerem se razprav-
Ija na vseh forumih že deset let. Gre pa za začai an
krog, saj je vse grajeno brez dovoljenj. Denarja
za urejanje kanalizacije ni, brez kanalizacije sani-
tarni inšpektor ne da soglasja, brez njegovega
soglasja ni možno izdati lokacijsko in gradbeno
dovoljenje, denarja za kanalizacijo pa ni, saj so
objekti zidani na črno in ni nihče plačal prispev-
kov. Krog je sklenjen, na terenu pa se s težavami
srečujejo miličniki. Za ureditev kanalizacije pa bi
po starih predračunih morali odriniti okoli 450
milijonov dinarjev. Tega denarja seveda nima
nihče, saj zbere z vsei prispevki in prelivanjem
sredstev iz cele Ljubljane viška občina na leto
komaj 600 milijonov za vso komunalno infra-
strukturo. Še bolj ponazarja ogromnost vsote to,
da je akumulacija vsega viškega gospodaretva v
letu dni 360 milijonov in je torej vprašanje Rako-
ve jelše trenutno nerešljivo.

Gordijski vozel črnih gradenj
S črnimi gradnjami pa je še problcmov: preko

trase nove južne avtoceste stoji 22 na črno zgraje-
nih hiš. »Ko bo avtocesta gotova, bodo ti ljudje,
pa čeprav črnograditelji, odrezani od sveta,« je
opozoril eden izmed miličnikov, ki skrbi za fisti
okoliš. Nadvoz bi stal 30 milijonov in bi pomenil
razmah črne gradnje, rušenje vleče za sabo niz
socialnih in drugih problemov, skratka spet gor-
dijski vozel. Vse to pa ustvarja težave vsem.

Miličniki se srečujejo tudi z ogorčenjem obča-
nov nad neracionalnostjo del. Na cesti od Brezo-
vice do Vnanjih Goric so polagali komunalci as-
falt in potem ugotovili, da voda noče teči sama od
sebe navzgor pa so zato morali vso asfaltno pre-
vleko razbiti in urediti odtoke in drugo in ponov-
no asfaltirati. Ljudje pa so kazali na to s prstom,
preklinjali in se jezili. To ustvarja tudi slabo raz-
položenje in slabša politično vzdušje na terenu.

Podoben problem poznajo delavci milice tudi s
področja Velikih Lašč. In spet je udeležena firma
Komunalne gradnje. En most so postavljali obča-
ni sami v okviru KS in naredili z milijonom most,
še nekaj ceste in vse skupaj tako trdno, da bi
lahko komunalni tovornjak šel preko tega mostu
obložen z drugim, komunalnim mostom pa bi
vzdržal. Komunalci pa so v istetn času le pretakali

vodo iz enega jarka v drugi in jo cedili skozi
šoder. Končni račun je bil kdo ve kakšen. Del
sicer občina ni plačala, vendar je nekdo neodgo-
vornost in slabo poslovanje le plačal. Po težavah,
ki jih imajo v Komunalnih gradnjah, očitno ko-
lektiv s svojim poslovanjem.

Maks Klanjšek je menil, da bi morali občani ne
le, da se potožijo miličniku, tudi sprožiti takšna
vprašanja - tudi o odgovornosti - preko delegaci-
je v občinski skupščini in bi zadeve lahko uredili.

Namestnik komandirja Marjan Štriker je opo-
zori! na problem kmetijstva. Miličniki se srečujejo
s tem, da je letos poginilo v okviru TOZD Pose-
stva Ljubljanskih mlekarn že 20 telet in da je
gospodarjenje z zemljo in živino neustrezno. Ob-
čani pa očitajo Ljubljanskim mlekarnam, da ima-
jo koncentracijska taborišča za krave.

Več preventive v prometu
Pomočnik komandirja Janez Janželj je poudaril

potrebo po nadaljnjem preventivnem delu v pro-
metu. Upad prometnih nezgod v viškiobčini in to,
da je viška občina kljub dvem vpadnicam zdrknila
s prvega mesta po nesrečah v Ljubljani, še ne
more zadovoljiti. Delavci milice so res usmerili
vse sile v promet in sedanje boljše stanje je zanes-
ljivo rezultat tega, delno pa še drugih objektivnih
okoliščin. Zaradi osredotočenja na promet pa se
miličniki niso mogli posvečati toliko drugim vpra-
šanjem. Vsekakor pa bo treba letos več prehodov
za pešce osvetliti (na primer na Rašici), postaviti
znake, urediti pločnike itd.

Komandir postaje Stane Leskošek je ocenil, da
je delo viške postaje uspešno in da so takšno
oceno podali družbenopolitični forumi v občini in
da je za takšne uspehe treba iskati vzroke v
dobrem sodelovanju občanov z miličniki in do-
brem sodelovanaju med milico in organi družbe-
nopolitične skupnosti.
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